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Sammanfattning 
Kommunstyrelsen har remitterat motionen ”Lägg konstgräs på 
Sköndals BP” till utbildningsnämnden för yttrande. Alexander 
Ojanne (S) och Karin Lekberg (S) föreslår att Stockholms stad 
lägger konstgräs på Sköndals BP. Motionärerna lyfter fram att det 
redan finns en god infrastruktur runt Sköndals BP med 
omklädningsrum, belysning, staket, fullgoda målburar med mera. 
De lyfter fram att den beräknade kostnaden för detta skulle vara 
cirka sex miljoner.  
 
Förvaltningen är positivt inställd till att skapa möjligheter för barns 
spontanidrott och till att öka möjligheterna för barn att röra på sig. 
Det har en god effekt på deras hälsa och även deras kognitiva 
förmåga. Eftersom utbildningsnämnden inte ansvarar för att göra 
den ekonomiska och tekniska bedömningen av en eventuell 
tidigareläggning av konstgräsplanen, eller för att finansiera den, 
avstår förvaltningen från att ge synpunkter på detta.  
 
Förvaltningen föreslår att utbildningsnämnden godkänner 
förvaltningens tjänsteutlåtande och överlämnar det till 
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kommunstyrelsen som svar på remissen. Beslutet föreslås justeras 
omedelbart med anledning av remissens svarstid. 

Bakgrund/Ärendet 
Kommunstyrelsen har remitterat motionen ”Lägg konstgräs på 
Sköndals BP” från Alexander Ojanne (S) och Karin Lekberg (S) till 
utbildningsnämnden för yttrande.  
 
I motionen lyfts fram att Sköndals BP blivit alltmer oanvänd och att 
den dåligt skötta bollplanen förfallit och även används som 
parkeringsplats. De poängterar också att stödet i närområdet för att 
rusta upp planen är starkt och att den närliggande skolan, via media, 
önskat konstgräs på fotbollsplanen.  
 
Motionärerna framför att Sköndals BP är planerat att beläggas med 
konstgräs under år 2024 och då med en helt ny plan. Detta till en 
kostnad av 12,5 miljoner. Om man istället lägger konstgräs på den 
befintliga planen, skulle kostnaden väsentligt kunna reduceras. 
Motionärerna beräknar den till cirka sex miljoner eftersom all 
infrastruktur som behövs i form av staket, belysning med mera 
redan finns på plats.  
 
De menar också att ytan för spontanidrott har försvunnit, efter det 
att den intilliggande gräsytan bebyggts. En upprustning av Sköndals 
BP skulle kunna nyttjas av både föreningslivet och vara en 
samlingsplats för spontanidrott vid tider som inte behövs för 
föreningslivet.  
 
En del andra frågor behöver redas ut innan förslaget kan bli 
verklighet. Skridskoåkningen behöver säkras då denna plan spolas 
när klimatet så tillåter och skapar möjligheter för allmänheten att 
åka skridskor. En lösning skulle kunna vara att hitta en annan yta 
för detta, alternativt lägga frysrör under fotbollsplanen. 
 
Motionärerna yrkar därför: 
 

• Att påbörja arbetet med att anlägga konstgräs på Sköndals 
BP  

• Att utreda alternativen för att lägga frysrör på planen eller 
hitta annan plats för skridskoåkning   

Ärendets beredning 
Ärendet har beretts inom grundskoleavdelningen.  
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Ärendet kommer att behandlas i samverkan med de fackliga 
organisationerna den 15 september 2020. Ärendet kommer också att 
behandlas vid funktionshinderrådets sammanträde den 16 september 
2020. 

Förvaltningens synpunkter och förslag 
Förvaltningen är positivt inställd till att skapa möjligheter för barns 
spontanidrott och till att öka möjligheterna för barn att röra på sig. 
Det har en god effekt på deras hälsa och även deras kognitiva 
förmåga. Eftersom utbildningsnämnden inte ansvarar för att göra 
den ekonomiska och tekniska bedömningen av en eventuell 
tidigareläggning av konstgräsplanen, eller för att finansiera den, 
avstår förvaltningen från att ge synpunkter på detta.  

Konsekvenser för jämställdhet och för barn och barns 
rättigheter 
Då ärendet är svar på en remiss från kommunstyrelsen gör 
förvaltningen ingen egen analys av ärendets konsekvenser för 
jämställdhet eller för barn och barns rättigheter. Förvaltningen 
förutsätter att en sådan analys vid behov görs av kommunstyrelsen i 
den fortsatta hanteringen av ärendet. 

Förslag till beslut 
Förvaltningen föreslår att utbildningsnämnden godkänner 
förvaltningens tjänsteutlåtande och överlämnar det till 
kommunstyrelsen som svar på remissen.  
 
Beslutet föreslås justeras omedelbart med anledning av remissens 
svarstid. 

Bilaga 
Remissen ”Lägg konstgräs på Sköndals BP”  
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